

# CANADIAN NETWORK SPOTLIGHTS

ZENTRUM FÜR KANADASTUDIEN

A WEEKLY VIDEO SERIES | UNE SÉRIE HEBDOMADAIRE DE VIDÉOS  
LAUNCH | LANCEMENT: MARCH 1, 2021 | 1 MARS 2021

Innsbruck is connected! Scientists and scholars of the University of Innsbruck are in close contact with Canadian colleagues from various disciplines. The CSC is now presenting the work of Canadian cooperation partners in short videos on its [YouTube channel](#). The weekly video series **Canadian Network Spotlights (CNS)** aims to bring Austro-Canadian networks into focus and contribute to the transfer of research results.

Innsbruck est réseauté ! Les chercheur-e-s de l'Université d'Innsbruck sont en contact étroit avec des collègues canadien-ne-s de diverses disciplines, dont le travail sera présenté par le CEC dans de courtes vidéos sur sa [chaîne YouTube](#). La série hebdomadaire de vidéos **Canadian Network Spotlights (CNS)** vise à faire connaître les réseaux austro-canadiens et à contribuer au transfert des résultats de recherche.

Launch | Lancement: March 1, 2021 | 1 mars 2021

New episode every monday under |  
Nouvelle épisode chaque lundi sur le site

[www.uibk.ac.at/canada/network](http://www.uibk.ac.at/canada/network)